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Protokół Nr IV/2015 

z IV  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 30 stycznia 2015 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego w Strykowie  

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

Na sali obrad brak radnych Anny Ślęzak i Krzysztofa Bandurowicza. 

 Ad pkt 1- Otwarcie obrad IV  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.00 otworzył IV  sesję  

i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził , iż zgodnie z listą obecności aktualnie 

w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 

osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad pkt 2 -Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie Panu Grzegorzowi Kozłowskiemu. 

 

Ad pkt 3- Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad IV sesji : 

 

1. Otwarcie obrad IV sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołów: 

a) z  I sesji , która odbyła się w dniu 1 grudnia 2014 r. 

b) z  II sesji , która odbyła się w dniu 10 grudnia 2014 r. 

c) z  III sesji , która odbyła się w dniu 29 grudnia 2014 r. 

6. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi 

Bratoszewice, 

b) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2015 rok, 

c) w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2022, 

d) w sprawie zlecenia zadania instytucji kultury, 

e) w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz 

dziennymi opiekunami w zakresie warunków i jakości świadczonej opieki nad 

dziećmi do lat 3, 

f) w sprawie sposobu ustalenia zasad zwrotu kosztów podróży służbowych 

Radnych Rady Miejskiej w Strykowie. 
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7. Zatwierdzenie planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Strykowie na I 

półrocze 2015 r. 

8. Zatwierdzenie planu pracy Rady Miejskiej w Strykowie na  2015 r. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

11. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad IV sesji projektu uchwały zmieniająca uchwałę nr XLV/340/2013 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 30 grudnia 2013 r. w sprawie zatwierdzenia projektu „Jesteśmy 

Razem” w ramach Poddziałania 7.1.1. w ramach Priorytetu VII Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki w 2014 r. 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został wprowadzony w pkt 6g). 

Głosowanie nad wnioskiem : 13 głosów za bez głosów przeciwnych i  0  głosów  

wstrzymujących się 

Głosowanie nad porządkiem obrad IV sesji : 13 głosów za bez głosów przeciwnych i  0  

głosów  wstrzymujących się 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie obrad IV sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołów: 

a) z  I sesji , która odbyła się w dniu 1 grudnia 2014 r. 

b) z  II sesji , która odbyła się w dniu 10 grudnia 2014 r. 

c) z  III sesji , która odbyła się w dniu 29 grudnia 2014 r. 

6. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi 

Bratoszewice, 

b) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2015 

rok, 

c) w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2022, 

d) w sprawie zlecenia zadania instytucji kultury, 

e) w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi 

oraz dziennymi opiekunami w zakresie warunków i jakości świadczonej 

opieki nad dziećmi do lat 3, 

f) w sprawie sposobu ustalenia zasad zwrotu kosztów podróży służbowych 

Radnych Rady Miejskiej w Strykowie, 

g) zmieniającej uchwałę nr XLV/340/2013 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 30 grudnia 2013 r. w sprawie zatwierdzenia projektu „Jesteśmy 

Razem” w ramach Poddziałania 7.1.1. w ramach Priorytetu VII 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki w 2014 r. 

 

7. Zatwierdzenie planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Strykowie na I 

półrocze 2015 r. 

8. Zatwierdzenie planu pracy Rady Miejskiej w Strykowie na  2015 r. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 
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10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

11. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Ad pkt 4 - Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący rady zgłosił do  Komisji Uchwał i Wniosków następujących radnych: 

1) Pana Andrzeja Janeczko, 

2) Pana Marka Gierata,  

3) Pana Sylwestra Kacprzaka .  

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków  : 13 głosów za bez głosów 

przeciwnych i  0  głosów  wstrzymujących się 

 

Ad pkt 5 Zatwierdzenie protokołów: 

a) z  I sesji , która odbyła się w dniu 1 grudnia 2014 r. 

Na salę obrad przybyła radna Anna Ślęzak. 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z I  sesji podczas obrad IV sesji nie złożono. 

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z I  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

 

13 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

1  głos wstrzymujący się 

 

b) z  II sesji , która odbyła się w dniu 10 grudnia 2014 r. 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z II  sesji podczas obrad IV sesji nie złożono. 

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z II  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

 

14 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0  głosów wstrzymujących się 

 

 

c) z  III sesji , która odbyła się w dniu 29 grudnia 2014 r. 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z III  sesji podczas obrad IV sesji nie złożono. 

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z III  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się 
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Ad pkt 6 -Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Bratoszewice, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

b) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2015 

rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Na salę obrad przybył radny Krzysztof Bandurowicz. 

c) w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2022, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

d) w sprawie zlecenia zadania instytucji kultury, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

e) w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi 

oraz dziennymi opiekunami w zakresie warunków i jakości świadczonej 

opieki nad dziećmi do lat 3, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  
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15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

f) w sprawie sposobu ustalenia zasad zwrotu kosztów podróży służbowych 

Radnych Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

g) zmieniająca uchwałę nr XLV/340/2013 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 

30 grudnia 2013 r. w sprawie zatwierdzenia projektu „Jesteśmy Razem” 

w ramach Poddziałania 7.1.1. w ramach Priorytetu VII Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki w 2014 r. 

Ze względu, że projekt uchwały został wprowadzony na poszerzenie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poprosił o zaprezentowanie go. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Agnieszka Barańska-Janicka Z-ca Kierownika M-G 

OPS w Strykowie i poinformowała, że w związku przedłużonym okresem realizacji 

programu o sześć miesięcy, w celu realizacji projektu wymagane jest podjęcie niniejszej 

uchwały. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Ad pkt 7- Zatwierdzenie planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Strykowie na I 

półrocze 2015 r. 
 

Na IV  sesji w dniu 30 stycznia 2015 roku Rada Miejska w Strykowie  w głosowaniu 

jawnym zatwierdziła plany pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Strykowie na I półrocze 

2015 roku. 
 

Głosowanie nad zatwierdzeniem planów: 15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

Ad pkt 8 - Zatwierdzenie planu pracy Rady Miejskiej w Strykowie na  2015 r. 

 

Na IV  sesji w dniu 30 stycznia 2015 roku Rada Miejska w Strykowie  w głosowaniu 

jawnym zatwierdziła plan pracy Rady Miejskiej w Strykowie na 2015 rok. 
 

Głosowanie nad zatwierdzeniem planu: 15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  
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Ad pkt 9- Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła o możliwości adopcji psów i 

jednocześnie  przypomniała o kwocie zabezpieczonej w budżecie gminy na 2015 rok na 

wyłapywanie bezdomnych zwierząt. Jest to 410.000 zł. Gmina Stryków zachęcając do adopcji 

zabezpiecza 1000, 00 zł na jednostkową adopcję. Została  opracowana ulotka mająca na celu 

rozpowszechnienie akcji adopcji psa.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że utrzymanie psa w schronisku 

kosztuje gminę 3.000 zł rocznie. Przy adopcji, do której gmina zachęca, z budżetu gminy jest 

wypłacana kwota 1000,00 zł. Pozostają 2000,00 zł oszczędności z tego tytułu na jednej 

adopcji. Burmistrz chce ogłosić konkurs polegający na tym , że miejscowość , czy osiedle , 

które podejmie akcję  adopcji i będzie miało ich najwięcej, otrzyma bonus w postaci 

inwestycji z zaoszczędzonych środków. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że należałoby zacząć od tego , żeby tych psów do adopcji 

trafiało jak najmniej. 

Na najbliższą sesję radny prosił o przedstawienie informacji  ile psów jest w Wojtyszkach, 

czy są zachipowane, w jaki sposób odbywały się kontrole  w ubiegłym  roku, czy ubywa 

psów z roku na rok czy też przybywa. To będzie podstawą do debaty. 

Radny przypomniał o kosztach sterylizacji kotów w Strykowie i w Głownie , gdzie w 

Głownie  są o połowę mniejsze bo gmina dofinansowuje sterylizację  .Radny stwierdził, że 

propozycja Burmistrza  jest zachęcająca jednak zacząć trzeba od czego innego. 

Radny Andrzej Janeczko : 

1) zgłosił wniosek w sprawie zatrudnienia architekta lub konsultanta urbanistycznego, 

który pomagałby w sprawach związanych z budową domu kultury  

2) radny pytał jaki jest stan placu  tzw. starych koszarów w Dobieszkowie i co zamierza 

się na nim robić? 

3) radny zaproponował obejrzenie placów w Strykowie  pod ewentualną  budowę domu 

kultury w Strykowie , które wskazał mu radny Bandurowicz , 

4) radny pytał jaka jest możliwość przedłużenia linii autobusowej nr 60 do Strykowa ? 

Radny mówił o tym , że w Imielniku Starym jest chora osoba, do której nawet 

pracownice  z M-G OPS  mają trudności z dojazdem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie przypomniał, że jest jest zaplanowane 

wspólne posiedzenie komisji rady w temacie domu kultury i wtedy będzie można zrealizować 

wyjście w teren. 

Radny Damian Drzewiecki : 

1) zwrócił się z zapytaniem w imieniu mieszkańców ul. Zatorze i Kolejowej w 

Bratoszewicach, czy istnieje możliwość dowozu dzieci do szkoły podstawowej i do 

gimnazjum z tych ulic, ponieważ droga do szkoły jest dość niebezpieczna.  

2) zimowe utrzymanie dróg –śliskie drogi są  posypywane ale potem na jezdni pozostaje 

breja , nie jest to sprzątane, zamarza i utrudnia poruszanie się pieszych. Dotyczy to  

zwłaszcza miejscowości gdzie nie ma chodnika .Mieszkańcy proszą o zwrócenie 

uwagi na ten problem. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa  odpowiedział: 

1) odnośnie zatrudnienia konsultanta urbanistycznego, że zastanowi się nad tym 

ponieważ to jest jego kompetencja , 

2) budynek po starych koszarach – gmina zamierza sprzedać w formie przetargu po 

dokonaniu podziału geodezyjnym. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że mieszkańcy marzą tam o wybudowaniu świetlicy . 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że nie pojawił się taki wniosek od 

mieszkańców , był wniosek ale mieszkańców Imielnika. 
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Odnośnie przedłużenia ,, 60 ˮ: wystąpimy do przewoźnika  czy jest w stanie realizować 

dłuższe przejazdy, ile będzie to kosztowało i skąd ewentualnie wziąć środki na ten cel. 

Odpowiadając radnemu panu Drzewieckiemu Burmistrz powiedział, że  gmina przeanalizuje 

koszty takiego dowozu i damy wtedy odpowiedź.  

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała radnemu Panu 

Walczakowi: na dzień dzisiejszy jest hotelowanych 141 psów i z roku na rok przybywa ich,  

w ciągu 2 lat było 6 adopcji, gmina posiada program sterylizacji i kastracji kotów wolno 

żyjących- było wysterylizowanych 5 sztuk  w ubiegłym roku , program ten  natomiast nie 

obejmuje zwierząt , które mają właściciela. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: próbowaliśmy zorientować się jak 

mieszkańcy odbiorą chipowanie psów i taki program mieszkańcom Tymianki zafundowała 

Fundacja Horacy z Tymianki. Odzew był znikomy pomimo , że chipowanie było darmowe. 

Zdaniem Burmistrza dopóki nie będzie uregulowań ustawowych w tym temacie czyli 

obowiązku chipowania, program nie rokuje powodzenia. 

Radny Bogdan Walczak  w swojej wypowiedzi nawiązał do roku 2007  kiedy to pojawiły 

się pierwsze wzmianki o modernizacji drogi krajowej nr 14 i pierwszy projekt jak ma to 

wyglądać. Projekty się zmieniały i nic się nie dzieje. Mieszkańcy nie tylko Strykowa ale i 

okolicznych miejscowości przy 14 wyrażają duży niepokój, że w najbliższych latach 

generalna dyrekcja nie przewiduje żadnej inwestycji na tej drodze. W związku z determinacją 

mieszkańców istnieje możliwość, że będą korzystać z najbardziej drastycznych form jakie 

mogą się odbyć. W związku z tym radny pytał Burmistrza czy generalna dyrekcja w tej 

sprawie przekazuje jakieś informacje , czy można liczyć na jakieś zmiany? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział: w ubiegłym tygodniu 

wystosowałem pismo do Ministra Infrastruktury i Rozwoju ,Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad w Warszawie i Oddziału w Łodzi, Marszałka Województwa 

Łódzkiego, Wojewody Łódzkiego  i Prezydenta Miasta Łodzi  z zapytaniem co z przebudową 

drogi nr 14 , przebudową ronda autostradowego jak również budową węzła autostradowego 

Stryków III w Woli Błędowej  w związku z tym , że docierają różne informacje o oddaleniu w 

czasie tych prac. Z pismem  tym można zapoznać się w dziale inwestycji. Myślę , że dobrze 

byłoby podjąć dziś  taki wniosek, aby  na następną sesje zaprosić przedstawiciela  generalnej 

dyrekcji dróg aby przedstawił stan faktyczny jak to wygląda obecnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie wznowił obrady po przerwie. 

Radna Marzena Skwarko pytała , w czyjej gestii jest odśnieżanie chodnika przy drodze 

powiatowej, czy jest to obowiązek właściciela posesji czy zarządcy drogi? Chodzi o Swędów. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział: 

w zależności od usytuowania chodnika , obowiązek spoczywa na właścicielu posesji. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa wyjaśniała:  

zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości , jeżeli chodnik bezpośrednio przylega do posesji to 

sprzątanie spoczywa na właścicielu posesji , natomiast w przypadku gdy chodnik od posesji 

oddzielony jest pasem nie należący do właściciela  odśnieża zarządca drogi. 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji  poinformowała, że w tym 

przypadku chodnik na całej długości oddzielony jest pasem zieleni od posesji właścicieli. 

Radny Andrzej Janeczko wrócił do kwestii zaproszenia przedstawiciela Generalnej Dyrekcji 

Dróg i poinformował, że był na takim spotkaniu gdzie przedstawiciel GDD  problem Dobrej , 

Bratoszewic uważał za jakiś tam mały tylko punkt na mapie. Radny mówił , że  to my jako 

gospodarze terenu powinniśmy naciskać , a to że on przyjedzie to nic nie da. Radny mówił, że 

nie zapraszałby takiego przedstawiciela. 
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Radny Janeczko mówił, że jego zdaniem drogi w tym sezonie są gorzej odśnieżane mimo , że 

dotychczas nie było ostrej zimy. Radny mówił , że dziury w drodze są zasypywane piaskiem 

nie asfaltem. Radny zwrócił się do gospodarki komunalnej o właściwe odśnieżanie. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił o następujących sprawach: 

1) część chodnika w Tymiance wykonana została przed rokiem dziewięćdziesiątym  

część później,  każda płyta patrzy w inną stronę  do tego każdy wjazd na posesję ma 

inną wysokość ,a  po środku chodnika  co 150 m stoją słupy telefoniczne. Mieszkańcy 

uważają taki stan za karygodny. 

Radny zwrócił się do Burmistrza Strykowa o spowodowanie wyniesienia słupów 

telefonicznych  poza chodnik. 

2) radny pytał w czyjej gestii leży wykaszanie poboczy przy drodze powiatowej 

biegnącej przez Tymiankę ? Radny mówił, że z jego obserwacji wynika, że zarządca 

wykasza zieleń na szerokości 1 pokosu, przy czym szerokość pobocza wzdłuż tej 

drogi  jest różna. Pozostałą część pobocza pozostawiają właścicielowi posesji co jest 

jego zdaniem niewłaściwe. Radny podał przykłady takiego wykaszania poboczy przy 

drodze w Tymiance i podkreślił, że przy niektórych posesjach jest koszone szerzej.     

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział: 

1) problem słupów- wystąpimy do zarządcy drogi aby w porozumieniu  z 

telekomunikacją podjąć temat, tym bardziej , że wzdłuż drogi jest wybudowana sieć 

podziemna telekomunikacji. 

2) w sprawie wykaszania poboczy  wystąpimy  do zarządcy drogi. Przy drogach 

gminnych pobocze koszone jest na całej szerokości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zwrócił się do Burmistrza 

Strykowa z zapytaniem , na jakim etapie jest przetarg na dużą inwestycję drogowo- 

kanalizacyjno- oświetleniową przyjętą w tegorocznym budżecie ? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że jest to jeden duży projekt i 

przetarg został już ogłoszony. 

Radny Dariusz Dziewulski  mówił o następujących sprawach: 

1) w nawiązaniu do wypowiedzi radnego Andrzeja Janeczko w sprawie przedłużenia linii 

60 radny  pytał czy istnieje możliwość zwiększenia częstotliwości kursów tej linii? 

Potrzeby takie zgłasza młodzież dojeżdżająca do szkół. Te autobusy, które kursują wg 

obecnego rozkładu są niejednokrotnie  przepełnione zwłaszcza w porze rannej.  

2) między blokami jest budynek po sklepie. Jakie są plany zagospodarowania tego 

budynku ? 

Radny Damian Drzewiecki : 

1) radny prosił o ujednolicenie nazw przystanków komunikacji gminnej  w 

Bratoszewicach , ponieważ mieszkańcy zwracają się z pytaniami gdzie jest przystanek 

przy Pl. Staszica –jeżeli to jest ten przystanek komunikacji publicznej to on nie jest 

przy Pl. Staszica , a jeżeli jest przy Pl. Staszica to nie jest oznaczony. Prosił o 

jednoznaczne określenie położenia przystanków,  ponieważ mieszkańcy aby móc 

korzystać z komunikacji gminnej muszą wiedzieć gdzie one są, w którą stronę autobus 

jedzie , o której godzinie . 

2) na ulicy Ogrodniczej utwardzone zostały pobocza destruktem ( niektóre fragmenty 

destruktu o średnicy 20-30 cm), przy odśnieżaniu czy też przy poruszaniu się dużych 

samochodów  destrukt zostaje wyrzucony na jezdnię co może grozić uszkodzeniem 

samochodu. Radny prosił o sprawdzenie , czy  pobocze zostało prawidłowo 

wykonane. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił: 
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1) mam posesję w Tymiance  przy zakręcie gdzie zbiera się woda z połowy wsi. W 

przeszłości gdy nie było w tym miejscu chodnika przy drodze w Tymiance , woda 

swobodnie spływała na wszystkie tereny. 

Zarządca drogi  budując chodnik przeprowadził pod nim  rury i woda spływa w tej 

chwili na nieruchomość radnego, a dalej do stawu hodowlanego z rybami. 

Radny wystąpił z prośbą do Burmistrza o podjęcie działań  w celu zbudowania przez 

zarządcę  drogi  prawidłowego odwodnienia  wraz  separatorami , które będą 

wyłapywały zanieczyszczenia typu smary i sól spływające  bezpośrednio do stawu. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że przyjmuje wniosek radnego 

Bandurowicza. 

Radny Andrzej Janeczko  pytał na jakim etapie są prace dotyczące budowy łącznika 

Cesarka – Ługi ? Czy będą kupowane działki pod budowę tej drogi? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że zadanie jest przyjęte w 

budżecie na ten rok i będzie realizowane tak jak inne zadania. 

 

Ad pkt 10- Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Radna Anna Ślęzak przedstawiła następujące wnioski: 

1) o umieszczenie tablicy prowadzącej na łuku drogi Nr 708 przed wiaduktem nad 

autostradą  A 2. 

Radna uzasadniła wniosek: jadąc drogą 708 w kierunku Brzezin, przed wiaduktem jest ostry 

skręt w lewo na wiadukt, a droga w starym śladzie pozostała i światła , które świecą od 

autostrady oślepiają kierowców. Założenie tablic prowadzących służyć będzie poprawie 

bezpieczeństwa na drodze.  

2) założenie lampy oświetleniowej na słupie  naprzeciw parkingu przy domu kultury w 

Niesułkowie. 

Brak oświetlenia na parking przy wszystkich imprezach w domu kultury, czy też dla osób 

przyjeżdżających na treningi powoduje różne zdarzenia: np. kradzież kabli 

telekomunikacyjnych , naniesienia płyt chodnikowych itp. co może być przyczyną 

uszkodzenia samochodu. 

Radny Jarosław Włodarczyk przedstawił następujące wnioski: 

1) umieszczenie lampy oświetleniowej przy przejściu dla pieszych na drodze krajowej Nr 

14,  na granicy pomiędzy Bratoszewicami a Wolą Błędową, 

Umieszczenie lampy poprawi bezpieczeństwo na przejściu dla pieszych. 

2) wyrównać drogę za  ,, Biedronką ˮ  w Strykowie ( w kierunku posesji p. 

Kurczewskiego), 

3) radny pytał, co ze sprawą kontenera w Woli Błędowej, który stoi przy drodze 

powiatowej, czy będzie usunięty ? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział : 

Radnemu Włodarczykowi: 

nie ma jeszcze odpowiedzi ze Starostwa w sprawie kontenera. 

Radnemu Dziewulskiemu: 

w tej chwili szacujemy koszty remontu budynku między blokami i jednocześnie  czekamy na 

rozstrzygniecie tego największego przetargu. Jeżeli pojawią się środki finansowe to będziemy 

chcieli wyremontować budynek i przenieść tam świetlicę środowiskową, która  znajduje się w 

miejscu , które nie  bardzo spełnia warunki. Wygospodarowane zostałoby  również 

pomieszczenie dla Związku Emerytów. 

Radny Bogdan Walczak pytał na jakim etapie jest budowa bloku TBS? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział , że trwają  prace projektowe, 

TBS chce jak najszybciej przystąpić do budowy. 
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Pan Stanisław Miller Sołtys wsi Koźle: 

zwrócił się z prośbą do Burmistrza i do komisji oświaty o sprawdzenie sytuacji lokalowej w 

szkole w Koźlu. Wiąże się to ze sprawą wynikłą na zebraniu rodziców w tej szkole , gdzie 

nauczycielka powiedziała, że zajęcia świetlicowe odbywają się na korytarzu ponieważ nie ma 

sali gdzie mogą się odbywać. Pan Miller  wie , że w szkole jest sala od dziesięciu lat 

zagracona ,na której wisi tabliczka ,, siłownia ˮ .Ktoś z Warszawy dał dla szkoły 

podstawowej profesjonalną siłownię, dla osób dorosłych .Atlasy, które tam są nie służą 

dzieciom do lat 13. Proszę aby znaleźć  jakieś miejsce może w innej szkole i przenieść tę 

siłownię , ,, odgracić ˮ salę żeby mogły tam odbywać się zajęcia świetlicowe.  

Wcześniej dzieci, które  spożywały w szkole obiady  również nie miały miejsca aby zjeść 

spokojnie posiłek. 

Arkadiusz Przygodzki Sołtys wsi Dobra : 

apelował do Burmistrza o wpłynięcie na powiat  aby odśnieżali chodnik przy ul. Wodnej  i 

Starowiejskiej w Dobrej , którędy dzieci chodzą do szkoły. 

Sołtys z Zagłoby prosił aby założyć barierki ochronne przy głębokim rowie, na skrzyżowaniu 

dróg Bronin-Osse i Zagłoba – Koźle. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział ,że wie o tym temacie , 

rozważane  jest przedłużenie  przepustów przy drodze . 

Odpowiadając sołtysowi wsi Koźle mówił, że szkoła nie zgłaszała tych problemów, poza tym 

dyrektor szkoły jest w pewnym sensie suwerennym zarządcą , a problemy zostaną 

prawdopodobnie rozwiązane w momencie budowy sali gimnastycznej gdzie pojawią się 

dodatkowe pomieszczenia. Czy ta siłownia jest potrzebna czy nie , a także ten klub , który 

rozgrywa ligowe spotkania, o tym decyduje środowisko. Burmistrz  zasugeruje Panu 

Dyrektorowi, aby pomyślał nad rozwiązaniem problemu. 

Pan Zbigniew Kos Sołtys wsi Swędów mówił o złym odśnieżaniu dróg powiatowych w 

Swędowie. Pług odśnieżający zbiera śnieg w kierunku chodnika i tym sposobem chodnik jest 

zawalony śniegiem. Pan Sołtys sugerował, aby ośnieżanie odbywało się w przeciwnym 

kierunku tzn. w taki sposób żeby śnieg spychany był na pobocze drogi gdzie nie ma chodnika. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

był okres kiedy dyskutowaliśmy na temat bezpieczeństwa na skrzyżowaniu dróg Stryków-

Zgierz z ulicą Wodną w Dobrej. W pobliżu tego skrzyżowania pojawiło się jeszcze jedno 

niebezpieczeństwo a mianowicie oświetlenie na budynku Castoramy,  które  oślepia 

kierowców jadących od strony Zgierza, a nie oświetla terenu  zakładu. Proszę zwrócić na to 

uwagę. 

Pani Bożena Sobierajska Sołtys wsi Rokitnica pytała ile jest etapów budowy kanalizacji w 

Swędowie ? 

Pani sołtys mówiła , że z budżetu wynika , że I etap kanalizacji ciągnie się od 2009 roku do 

2015 r. – to jest już 6 lat i jeżeli są trzy etapy to ona będzie dopiero za 18 lat. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że wieloletni plan inwestycyjny 

gminy został tak naprawdę wymuszony przepisami. On zmienia się  bo zmieniają się nasze 

wpływy do budżetu. W związku z tym realizacja tych zadań na pewno nie będzie tak odległa 

jak to się wydaje. Jeżeli byłby jeden etap budowy kanalizacji w np. w Swędowie – byłyby to 

kolejne dwa budżety nasze i innych zadań nie byłoby. Dlatego dzielimy duże inwestycje na 

etapy tak żeby w każdej miejscowości jakiś fragment inwestycji realizować. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa zwróciła się z następującymi 

informacjami  do Sołtysów: 

1) w dniu 18 lutego o godz. 10.00 w domu kultury w Strykowie Agencja 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa przeprowadzi szkolenie dla rolników 

dotyczące wypełniania wniosków o płatności bezpośrednie, 
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2) w dniu 5 marca b.r. o godz. 10.00 odbędzie się narada sołtysów, na którą zostaną 

zaproszone  instruktorki  z ŁODR.  

Z pokoju nr 5 proszę odebrać  materiały  z informacją o adopcjach, ulotki dot. odbioru 

odpadów i informacje o szkoleniu celem rozpropagowania wśród mieszkańców sołectw. 

Pan Zbigniew Kos Sołtys wsi Swędów zwrócił się z prośbą do pani Burmistrz aby 

informacje w formie ulotek były drukowane co najmniej na formacie A4. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że weźmie pod uwagę 

sugestię Pana Kosa. 

Przewodniczący poinformował, że w dzisiejszej sesji nie mogli brać udziału radni Powiatu 

Zgierskiego , ponieważ w tym samym czasie odbywa się sesja Rady Powiatu. 

 

Ad pkt 11- Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Na sali obrad brak radnych Marzeny Skwarko i Andrzeja Pożarlika. 

Przewodniczący  Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na IV sesji RM radny Sylwester 

Kacprzak odczytał wnioski przyjęte przez Komisję w dniu 30 stycznia  2015 roku:  

1. Wystąpić do Zarządu Dróg Wojewódzkich o umieszczenie tablicy prowadzącej na 

łuku drogi Nr 708 przed wiaduktem nad autostradą  A 2 ( wnioskodawca radna Anna 

Ślęzak). 

Głosowanie wniosku: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

 

2. Komisja wnioskuje o założenie lampy oświetleniowej na słupie obok parkingu przy 

domu kultury w Niesułkowie ( wnioskodawca radna Anna Ślęzak). 

Głosowanie wniosku: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

3. Komisja wnioskuje o umieszczenie lampy oświetleniowej przy przejściu dla pieszych 

na drodze krajowej Nr 14,  na granicy pomiędzy Bratoszewicami a Wolą Błędową        

( wnioskodawca radny Jarosław Włodarczyk) . 

Głosowanie wniosku: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

 

4. Komisja wnioskuje o wystąpienie do przewoźnika z zapytaniem o możliwość 

przedłużenia linii autobusowej  nr 60 i pochodnych z Michałówka do Strykowa             

( wnioskodawca radny Andrzej Janeczko). 

Głosowanie wniosku: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 
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5. Komisja wnioskuje w sprawie powołania architekta miejskiego albo urbanisty, który 

pomagałby w sprawie lokalizacji domu kultury w Strykowie ( wnioskodawca radny 

Andrzej Janeczko). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica przypomniał, że zatrudnianie 

pracowników jest w kompetencji Burmistrza. W związku z tym, że Burmistrz udzielił już 

odpowiedzi w tej sprawie na dzisiejszej sesji radnemu Janeczko Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Strykowie zwrócił się do radnego o wycofanie wniosku. 

Wnioskodawca nie wycofał wniosku. 

Głosowanie wniosku: 5 głosów za 

4 głosów przeciw 

4 głosy wstrzymujące się, 

 

6. Komisja wnioskuje o udzielenie odpowiedzi w sprawie zagospodarowania działki po 

tzw. ,, koszarami ˮ w Dobieszkowie ( wnioskodawca radny Andrzej Janeczko). 

 

 

Głosowanie wniosku: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu KU i W : 

Głosowanie: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

 

Ad pkt 12-  Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad IV sesji Rady Miejskiej w Strykowie prowadzący 

obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 11.50 dokonał zamknięcia 

sesji. 
Protokołowała: 

Z. Kubiak 

 

Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

 

        Paweł  Kasica 

 

 


